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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0322-02/2019 
Datum:  19. 2. 2019 

  
 

ZAPISNIK 
3. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 19. 2. 2019, ob 18. uri, 

v veliki sejni dvorani Občine Brda 
 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Silvan Peršolja, Karlo Passoni, Boris Šfiligoj, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, 
Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, Romana Velišček, Damijan Birtič, Denis Rusjan, Zvezdan Prinčič, Franjo 
Polanc, Vilko Prinčič, Dušan Bevčar  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Beti Kumar, Dejan Rusjan, Mateja Ambrožič, Tina Novak Samec, 
Mojca Treplak, Boštjan Mljač – Golea    
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 2. redne seje   
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in sklepanje o potrditvi letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega 

energetskega koncepta in njihovih učinkih 
5. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2019 – druga obravnava 
6. Pooblastilo županu za sprejemanje načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem pod določeno vrednostjo za 

proračunsko leto 2019  
7. Pooblastilo županu za potrditev investicijske dokumentacije za proračunsko leto 2019  
8. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o sofinanciranju nakupa in 

vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav na območju Občine Brda – skrajšani postopek 
9. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o delni povrnitvi volilnih 

stroškov organizatorjem oz. kandidatom za člane občinskega sveta oz. župana občine Brda – skrajšani 
postopek   

10. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 2. redne seje 
11. Pobude in vprašanja svetnikov  
12. Realizacija sklepov 2. redne seje 

 
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 16 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  
 

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 2. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 2. redne seje.  
 
Silvan Peršolja poda pripombo k razpravi pri točki Ad4 - Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o Proračunu Občine 
Brda za leto 2019 – prva obravnava. Stavek v 6. alineji naj se pravilno glasi »Ukrepi so bili preverjeni s strani podjetja 
Vodovodi in kanalizacija NG d. d.. in zagotovljeno, da bo voda čista.« 
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Boris Šfiligoj poda pripombo k točki Ad14 – Pobude in vprašanja svetnikov. Doda naj se replika svetniku Vilku Prinčiču: 
»Ne strinja se s tem, da se morajo občani obračati izrecno na predsednika vaške skupnosti, saj gre v tem primeru za 
omejevanje dela svetnikov. Svetnik ima to pravico, da prisluhne občanom in pobude prenese naprej.«   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 2. redne seje s podanimi pripombami.  

 
Ad 3. 

 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 3. redne seje.   
 
Predsedujoči pod zaporedno številko Ad10 predlaga umestitev dodatne točke, ki jo predlaga občinska uprava Občine 
Brda »Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda 
Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda – skrajšani postopek«. Ostale točke dnevnega reda se ustrezno 
preštevilčijo.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
Na dnevni red 3. redne seje se pod zaporedno točko Ad10 dodatno umesti točka »Obravnava in sklepanje o predlogu 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport 
Brda – skrajšani postopek«.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 3. redne seje z dodatno točko: Ad 10 - 
»Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Zavod 
za turizem, kulturo, mladino in šport Brda – skrajšani postopek«.  
 

Ad 4. 
 
Obravnava in sklepanje o potrditvi letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega 
energetskega koncepta in njihovih učinkih 
 
Letno poročilo predstavi Boštjan Mljač, predstavnik Golee.  
 
Občinski svet Občine Brda je na svoji seji dne 14. 7. 2009 sprejel Lokalni energetski koncept, ter za izvajanje ukrepov, 
predlogov in projektov aktivnosti iz lokalnega energetskega koncepta pooblastila Goriško lokalno energetsko agencijo 
GOLEA. Slednja je s sklepom zadolžena za izdelavo letnih poročil in načrtov izvajanja aktivnosti, ki sledijo iz akcijskega 
načrta Lokalnega energetskega koncepta občine Brda, ter za organiziranje izvajanja aktivnosti iz akcijskega načrta 
Lokalnega energetskega koncepta občine Brda. Poročilo je pripravljeno v skladu z zahtevami Pravilnika o metodologiji 
in obvezni vsebini lokalnega energetskega koncepta (Uradni list RS, št. 56/2016). Po omenjenem pravilniku mora biti 
poročilo potrjeno s strani Občinskega sveta in poslano pristojnemu ministrstvu. Hkrati s poročilom izvedenih aktivnosti 
se sprejme tudi plan za izvajanje aktivnosti v letu 2019. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Potrdi se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih 
učinkih. 

2. Sklep velja takoj. 

    
Ad 5. 

 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2019 – druga obravnava 
 
Obrazložitev k predlogu Odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2019 v drugi obravnavi in pripombe dane pri prvi 
obravnavi Proračuna za leto 2019 ter pripombe dane v javni razpravi, ki je trajala od 23. 1. 2019 do 6. 2. 2019, 
predstavi Beti Kumar.  
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1. Predlogi podani na seji občinskega sveta – prva obravnava:  
 
Pobuda svetnika Silvana Peršolja, da se v proračun predvidi sredstva za investicijsko vzdrževalna dela na obstoječi 
čistilni napravi Dobrovo v vrednosti 40.000 Eur.  
Predlog se upošteva. Na postavki 15043 je predvidenih 40.000 Eur za investicijsko vzdrževalna dela na obstoječi ČN 
Dobrovo, hkrati pa se je zmanjšalo sredstva na postavkah 15027, 15039 in 15041.  
 
2. Pripombe v času javne razprave niso bile prejete.  
 
3. Predlogi občinske uprave:  
 
Prihodki:  

• kto 740001 Prejeta sredstva iz državnega proračuna za investicije; na kontu so v predlogu proračuna 
planirana sredstva v znesku 320.010 Eur in so višja za 4.930 Eur glede na osnutek proračuna. S strani 
Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo smo prejeli obvestilo o spremembi višine deležev sredstev 
občin za sofinanciranje investicij v letu 2019 (ZFO).  

 
Odhodki:  

• PP 13004: na postavki Investicije in investicijsko vzdrževanje občinskih cest in pločnikov smo za obnove 
predvideli 15.000 Eur višji znesek in sicer v skupnem znesku smo predvideli 200.000 Eur. Hkrati smo za 15.000 
Eur zmanjšali postavko 13001.  

• PP 18007: na postavki Vzdrževanje grobov, grobišč, spominskih obeležij smo predvideli 1.000 Eur več glede na 
osnutek proračuna. V predlogu proračuna smo predvideli več sredstev glede na prejeto ponudbo, ki zajema 
popravilo napisov na spomeniku na stolpu v Gonjačah.  

• PP 18009: odprli smo novo postavko Odkup premične kulturne dediščine in je planirana v višini 4.000 Eur. 
Občina Brda si prizadeva ohranjati dediščino Brd v vseh pogledih, kamor spadajo tudi umetniška dela svojih 
prebivalcev. Občina predvideva odkup slikarskega opusa briških cerkvic (Brda in Collio) sestavljena iz 42 
slikarskih del. Stalno razstavo slikarskega opusa bomo postavili na ogled obiskovalcem Brd (v Šmartnem) in 
tako dodatno obogatili ponudbo.  

• PP 20017: odprli smo novo postavko Regijski center – Zavetišče za brezdomce in je planirana v višini 800 Eur. 
Predlog je, da zavetišče postane regijski center, ki deluje v javnem interesu, kar pomeni, da se v 
sofinanciranje vključijo občine Severno primorske regije (10 občin) in s tem omogočijo populaciji brezdomnih 
oseb možnost kvalitetnega in človeku dostojnega preživljanja življenja. 

 
Silvana Peršoljo zanima, ali je bila izvedena kaka aktivnost v povezavi z zavetiščem za živali glede na to, da gre za zelo 
visoko postavko.  
 
Nadalje pove, da sta se s predsednikom Komisije za kmetijstvo, Alešem Simčičem, udeležila vsebinskega sestanka na 
temo Konzorcija Brda. Ugotovili so, da je v proračunu zagotovljenih 13.000 EUR za namene Konzorcija Brda. Ker je za 
delovanje Konzorcija Brda 13.000 EUR prenizek znesek, bo najverjetneje konzorcij prenehal z delovanjem. Dejstvo je, 
da so potrebne spremembe. Zato predlaga, da se 5.000 EUR, ki so namenjena za sejem Vinitaly, premesti za delovanje 
konzorcija. Vsebinsko to nima nobenih finančnih posledic. Pod nujno pa je potrebno vsaj še eno leto ohraniti 
delovanje konzorcija.  
 
Anita Manfreda pojasni, da Občina Brda preko transferja ZTKMŠ Brda namenja sredstva za delovanje Konzorcija Brda. 
Občina podpira delovanje Konzorcija Brda skladno z veljavno zakonodajo. Za vsebinska vprašanja je pristojen ZTKMŠ 
Brda, za morebitna dodatna vprašanja in predloge Konzorcija je občinska uprava vedno na razpolago.   
 
Kar se tiče zavetišča za živali je bil v proračunu določen zgornji okvir skladno s koncesijsko pogodbo. Občinska uprava 
se bo tudi naprej trudila ozaveščati javnost o zapuščenih živalih in zmanjševati proračunsko postavko.  
 
Aleš Simčič predlaga, da se v zvezi z delovanjem Konzorcija Brda razpravlja na naslednji seji občinskega sveta.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2019, vključno s 
pripadajočimi prilogami. 

2. Ta sklep velja takoj.  
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Ad 6. 
 
Pooblastilo županu za sprejemanje načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem pod določeno vrednostjo za 
proračunsko leto 2019  
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Skladno z 4. odstavkom 11. člena Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. List 
št. 86/2010, 75/2012, 47/2013 - ZDU-1G, 50/2014, 90/2014 - ZDU-1l, 14/2015 - ZUUJFO, 76/2015, 26/2017, 11/2018) 
načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine sprejema občinski svet občine, na predlog župana. 
Občinski svet lahko določi, da načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine pod določeno vrednostjo sprejme 
župan. 
 
Glede na potrebo po enostavnejšem in hitrejšem sprejemanju ter izvajanju postopkov ravnanja z nepremičnim 
premoženjem občine, predvsem v primeru nakupa ali prodaje nepremičnin za gradnjo pri katerih je izkazana javna 
korist predlagamo, da Občinski svet Občine Brda pooblasti župana, da lahko sprejme načrt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem občine Brda v posamični vrednosti do 10.000,00 EUR. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda pooblašča župana, da ob predhodnem soglasju vaške ali krajevne skupnosti sprejme 
načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Brda v posamični vrednosti do 10.000,00 EUR.  

2. Pooblastilo velja za tekoče proračunsko leto in se s sprejemom novega proračuna obnovi.  
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu Slovenskih občin.   

 
Ad 7. 

 
Pooblastilo županu za potrditev investicijske dokumentacije za proračunsko leto 2019  
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Investicijska dokumentacija mora biti izdelana na podlagi Uredbe o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo 
investicijske dokumentacije na področju javnih financ (Ur. l. RS, št. 60/2006, 54/2010, 27/2016,  v nadaljevanju: 
Uredba).  
Uredba določa pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije za vse investicijske projekte in druge ukrepe, ki se 
financirajo v skladu z zakonom o javnih financah. Zakon o javnih financah in področni predpisi podrobneje določajo 
obravnavo in sprejem proračuna. 
S sprejemom proračuna Občinski svet potrdi tudi investicije, ki jih je dolžan izvajati župan kot organ za izvajanje 
proračuna. Za vsako investicijo je glede na njihovo vrednost skladno z Uredbo potrebno pripraviti investic ijsko 
dokumentacijo, in sicer: Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP), Predinvesticijsko zasnovo (PZI) in 
Investicijski program (IP) ali njegovo novelacijo. 
V 2. členu Uredbe opredeljuje investitorja kot pravno osebo, ki je navedena v investicijski dokumentaciji, v našem 
primeru je Občina Brda, ki jo po Zakonu o lokalni samoupravi in Statutu Občine Brda predstavlja župan. 
Glede na to, da uredba zahteva, da se do izdelave investicijske dokumentacije, investitor opredeli s pisnim sklepom, s 
katerim potrdi posamezen dokument, predlagamo občinskemu svetu, da za izdajo pisnega sklepa in s tem potrditev 
investicijske dokumentacije pooblasti župana, saj potrditev teh dokumentov že pomeni fazo razvojnih projektov. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda pooblašča župana za potrditev investicijske dokumentacije za vse projekte za katere je 
v Proračunu odprta proračunska postavka ali pa so projekti uvrščeni v Načrt razvojnih programov. 

2. Pooblastilo velja za tekoče proračunsko leto in se s sprejemom novega proračuna obnovi.  
3. Z navedenim dokumentom se Občinski svet seznani na prvi naslednji redni seji. 
4. Ta sklep velja takoj.  
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Ad 8.   
 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o sofinanciranju nakupa in 
vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav na območju Občine Brda – skrajšani postopek 
 
Predlog odloka predstavi Anita Manfreda.  
 
Po veljavnem Odloku (MKČN) je v 1. odstavku 6. člena določeno, da postopek javnega razpisa za dodelitev 
proračunskih sredstev vodi organ občinske uprave pristojen za gospodarske zadeve v Oddelku za finance, gospodarske 
in družbene dejavnosti, ki ga imenuje župan. 
Obravnava v zvezi z malimi komunalnimi čistilnimi napravami je vsebinsko bolj vezana na Oddelek za okolje in prostor, 
zato se s spremembo Odloka (MKČN)  predlaga, da se kot pristojen organ občinske uprave, ki vodi dodelitev 
proračunskih sredstev iz obravnavanega Odloka določi Oddelek za okolje in prostor, komunalno dejavnost in 
investicije. 
Občina je v letu 2017 in 2018 na proračunski postavki 15045 (konto 411999) zagotovila 15.000 EUR za sredstva za 
sofinanciranje nakupa malih čistilih naprav skladno z Odlokom (MKČN) . V letu 2017 ni bilo koriščenih nič sredstev, v 
letu 2018 pa 2.635,25 EUR. 
Glede na potek koriščenja navedenih sredstev občinska uprava predlaga, da se 13. člen Odloka (MKČN) črta, saj je 
nesmiselno, da se sredstva akumulirajo na tej postavki in prenašajo v naslednje leto. V kolikor bi se tekom leta 
ugotovilo, da so potrebna dodatna sredstva, bi to rešili z rebalansom. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o sofinanciranju nakupa in 
vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav na območju Občine Brda, po skrajšanem postopku.  

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 9. 

 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o delni povrnitvi volilnih stroškov 
organizatorjem oz. kandidatom za člane občinskega sveta oz. župana občine Brda – skrajšani postopek   
 
Predlog odloka predstavi Anita Manfreda.  
 
Vse občine so bile z obvestilom s strani Ministrstva za javno upravo dne 18.12.2018 obveščene, da morajo svoje akte 
uskladiti z Zakonom o volilni in referendumski kampanji (Uradni list RS, št. 41/07 in  98/13, v nadaljevanju: ZVRK), ki 
določa, da morajo organizatorji volilne kampanje zaradi zagotavljanja transparentnosti, zakonitosti izvedbe in 
učinkovitosti nadzora volilne kampanje najpozneje v 15 dneh po zaprtju posebnega transakcijskega računa pripraviti 
poročilo o financiranju volilne kampanje in ga predložiti AJPES in sicer izključno preko spletnega portala AJPES.  Tako 
objavljeno poročilo nudi enotni vir podatkov za vse nadzorne in druge javne institucije, torej tudi za predstavniški 
organ lokalne skupnosti. 
Glede na navedeno je bilo potrebno Odlok spremeniti v tistih določbah, ki so predvidevale oddajo poročila 
občinskemu svetu in računskemu sodišču.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o delni povrnitvi volilnih stroškov 
organizatorjem oz. kandidatom za člane občinskega sveta oz. župana Občine Brda, po skrajšanem postopku.  

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 10. 

 
Obravnava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Zavod za 
turizem, kulturo, mladino in šport Brda – skrajšani postopek  
 
Predlog odloka predstavi Tina Novak Samec, direktorica ZTKMŠ Brda.  
 
Direktorica zavoda je na Občino Brda dne 11. 2. 2019 po elektronski pošti poslala predlog za spremembo Odloka o 
ustanovitvi Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
27/2009), glede na ugotovitve inšpekcijskega pregleda. V inšpekcijskem pregledu, ki ga je zavod imel dne 7. 2. 2019 je 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2007-01-2221
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3490
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bilo namreč ugotovljeno, da zavod dejavnosti »88.910 Dnevno varstvo otrok« nima vpisane v svojem ustanovitvenem 
aktu, zato te dejavnosti ne sme opravljati. 
V ta namen se predlaga sprememba Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavoda za turizem, kulturo, mladino in 
šport Brda«. V 8. členu odloka se predlaga umestitev dejavnosti »88.910 Dnevno varstvo otrok«. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda 
»Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda«. 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad11. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 2. redne seje 
 
Vilko Prinčič  
Z odgovorom, ki ga je podala občinska uprava svetniku Goranu Simčiču se le deloma strinja. Strinja se s tem, da mora 
vaški odbor podati pozitivno mnenje, da se lahko postopki izpeljejo naprej. Ne strinja pa se z drugim delom odgovora, 
kjer se v konkretnem primeru predlaga obnovitev postopka pridobitve mnenja vaške skupnosti, saj je vaška skupnost 
svoje mnenje že podala, ko je stranka prvič vložila vlogo na občino.  
 
Boris Šfiligoj 
Glede na odgovor v zvezi s postavitvijo dodatnih svetilk za osvetlitev dostopa do parkirišč v Šmartnem ga zanima, kaj 
se je ugotovilo z ogledom na terenu. Ali je postavitev dodatnih svetilk smiselna? 
Pričakoval bi tudi, da bi se opravilo ogled na terenu za primer v Cerovem. Ogledi na terenu naj bodo praksa za naprej.  
 

Ad12. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov  
 
Žarko Kodermac 
Nanj se je obrnil občan, g. Vladimir Tadič, ki živi neposredno v bližini gradbišča – krožnega križišča v Gonjačah. Opozoril 
je na to, da se določena dela ne izvajajo tako, kot je bilo dogovorjeno oz. se dela ne izvajajo v sk ladu s projektno 
dokumentacijo. Prav tako se dela ne izvajajo v skladu s prodajnimi pogodbami, s katerimi so lastniki zemljišč le ta 
prodali za namen izgradnje novega krožišča. Gre za del zidu, ki je zgrajen samo do polovice in ne v celoti, kot je bilo 
dogovorjeno. Predlaga ogled na terenu, da se zadeva reši tako, kot je bilo dogovorjeno in v korist vseh.  
 
Silvan Peršolja 
Na delu pločnika, ki povezuje konec gradbišča v Gonjačah s križiščem za Vedrijan, je običajno na levi strani proti 
Vrhovlju potekala sprehajalna pot, ki je bila z gradnjo uničena. Predlaga, da se sprehajalno pot uredi in vzpostavi 
prvotno stanje.  
 

 
 
 



Stran 7 od 7 

 

Aleš Simčič  
S strani mladih je dobil prošnjo za pomoč in sicer možnost ureditve mladinske sobe v Medani, ki je trenutno zaprta.  
 
Boris Šfiligoj 

- Priča je bil dogodku na Humu, na relaciji trgovina Fama proti Jelinčiču, ko se je otrok želel umakniti prometu 
tako, da se je umaknil v grmovje. Predlaga, da se grmovje ob cesti očisti tako, da sprehajalci lahko varno 
hodijo ob robu cestišča.  

- Za merjenje ozona obstaja program, v katerega se je vključilo že nekaj občin (Kanal, Nova Gorica). Predlaga, 
da to stori tudi Občina Brda.  

- V letošnjem letu bo obeležitev 150. obletnice 4. Biljanskega tabora, ki je potekal 25. 4. 1869. Predlaga, da se 
ta dogodek slavnostno obeleži.  

- Predlaga, da se pri spomenikih (npr. TIGR) postavi informativno tablo v treh tujih jezikih, da bi bili tudi turisti 
informirani, komu je spomenik postavljen.  

 
Romana Velišček  

- Predlaga, da se veje, ki segajo v obcestno telo, poseka nekoliko višje, predvsem zaradi lažjega prehoda višjih 
vozil.  

- Podjetje Vodovodi in kanalizacija d. d. vsaka tri leta čisti greznice. Občani so o tem zelo malo informirani zato 
predlaga, da se to uredi z objavo članka v Briškem časniku.  

- Predlaga, da se izvede meritve onesnaženja zraka v času največjega škropljenja sadnih dreves in vinogradov.  
 
Lilijana Kastelic  

- Kot predsednica Sveta zavoda ZTKMŠ Brda predlaga, da se na dnevni red naslednje seje občinskega sveta 
uvrsti Poročilo o delovanju ZTKMŠ Brda. Pripravi se poročilo o dejavnostih in postopkih, ki jih pelje in izvaja 
ZTKMŠ Brda.  

 
Vilko Prinčič  

- Preveri naj se, koliko azbestnih vodovodnih cevi je še na območju občine Brda. 
- Predlaga, da se predsednikom VS oz. KS pošlje dopis s prošnjo, da pripravijo popis javne razsvetljave na 

območju VS oz. KS in kje bi bila potrebna dodatna namestitev javne razsvetljave.    
 
Denis Rusjan 
Predlaga, da bi se mogoče v letu ali dveh organiziralo kmetijsko gospodarski posvet za Brda, ki bi bil namenjen 
predvsem občanom. Izpostavilo naj bi se, kaj se na tem področju že dela in kakšna je vizija občine v bodoče.  
 
Goran Simčič  

- Opazil je, da se je na kontejnerje prilepilo obvestilo, da se fizične osebe kaznuje zaradi nepravilnega ločevanja 
odpadkov. Zanima ga, kdaj bo občina začela z izvajanjem sankcij.  

- Predlaga, da se v eni izmed prihodnjih številk Briškega časnika občane ponovno seznani o pravilnem ločevanju 
odpadkov in kakšne so posledice nepravilnega ločevanja.  

- Potrebno bi bilo urediti kontejnerska mesta za vinarje. Predlaga, da se uredi nekaj zbirnih mest in 
kontejnerjev na območju občine izključno za odlaganje stekla s strani vinarjev.      

- Zanima ga, kolikšen je prispevek Občine Brda pri investiciji Ureditev športnega parka Vipolže in kolikšen 
Nogometne zveze Slovenije.   

 
Ad13. 

 
Realizacija sklepov  2. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 19.00.    
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